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מנהלת מחלקת החינוך בכפר  –)עם ורד אמר  ביקור ועדת פרס החינוך .1

 ורדים( .

ורד עדכנה שכפר ורדים , כרשות מקומית , זכתה בשנה שעברה בפרס החינוך 

והשנה היא מועמדת לפרס החינוך הארצי . לפרס ערך כספי שאם יינתן המחוזי 

 יחולק בין בתי הספר של המועצה .

ומסגרת הביקור תגיע לבית הספר  12.1.16ועדת הפרס תבקר בכפר ורדים ב 

 דקות . 40למפגש בן 

הנושא הכללי של המפגש הוא "אחריות חברתית" . הועדה , בביקורה אצלנו 

 יבטים : מעורבות בקהילה , הכלה ולמידה משמעותית .תתייחס לשלושה ה

, תודרך בסיור בבית הספר ע"י תלמידים  11סוכם שהועדה תגיע אלינו בשעה 

ותסיים במפגש עם תלמידים מחטיבות בית הספר השונות באחת מכיתות 

 החינוך המיוחד .

 הועדה תקבל מראש אוגדן עם נתונים על בית הספר אליו נצרף פריט יצירתי

 שיוכן בחטיבה הצעירה ומסמל את בית הספר .

 

 . 22.12.16תכנון ישיבת הצוות הכללית ב .2

נושא הישיבה הוא חזון בית הספר . הדיון בצוות הניהול עסק בשאלות הצורך 

שלנו בחזון , תרגום הצורך הזה למושגים הנושאים תוכן ערכי , ופיתוח הדיון 

 עבודה .במושגים הללו לתכנית עבודה וכללי 

שאלה נוספת התעוררה לגבי אופי העבודה בישיבת הצוות על הנושא . האם 

רצוי לבסס אותו על סט מושגים או מסמך מושגים מוכן מראש , שייתן מסגרת 

לדיון , או שנכון שבניית המושגים הללו ומשמעותם המחייבת מעשית תתחיל 

 בפגישת הצוות עצמה .



יון נוסף שבו נסכים על אוסף מושגים בכל מקרה הוסכם שחשוב שלא ננהל ד

שיוותר כמסמך קלישאתי שקל להזדהות עימו אבל אין לו השפעה אמיתית על 

 העבודה בבית הספר .

 הדיון הסתיים ללא החלטה שאותה ננסה לגבש בימים הקרובים .

 

  רשם : נדב .


